
 

SKOLEBESTYRELSEN 

       SNEJBJERG SKOLE 

Mandag den 26.04.21 

STED: TEAMS-møde TID: 18.30 -21.00 

Fmd. initialer: AMV 

Til stede: 

 

Niels Røjkjær Dalmose (ND), Trine 

Hvidbjerg Kryger-Jensen (TJ) Tanja 

Wøldike Møller Madsen (TM), Anja 

Møller-Vestfal (AMV), Marlene 

Damgaard (MD), Monika Bukhave 

Fruergaard (MF), Klaus Asbæk, (KA), 

Johannes Mølgaard (JM), Stefan 

Brændgaard (SB), Brian Rasmussen (BR), 

Lillian Krarup (LI), Mads Medom Madsen 

(MA) 

 

Afbud: Johannes Mølgaard, Niels Røjkjær 

Dalmose 

Fraværende:  

 

1. Tema drøftelse 

 

Marlene Damgaard giver tilbagemelding 

fra deltagelse i webinar af Skole og 

forældre. Desuden evt. drøftelse. 

 

 

Evt. andres tilbagemelding fra deltagelse i 

evt. kurser og webinarer. Desuden evt. 

drøftelse 

 

Marlene deltog i marts i et 6 timers skolebestyrelsesseminar for 

Skole og Forældre med temaerne: 

’Skolen uden skæld-ud’ og  

’Skolebestyrelsens tilsyn med skolen i praksis’ ud fra tilsyn med 

skolens principper.  

Tilsynet med principperne kunne foregå som et årshjul, hvor 

man 1. udfærdiger princippet, måske med en handleplan 2. får 

en redegørelse for hvordan princippet ’lever’ og justerer, hvis 

nødvendigt. 

 

Forslag: årshjul for principarbejdet 

Udvalg nedsat: Trine, Stefan/Johannes og en 

ledelsesrepræsentant.  

 

Monika har været til webinar om ’Barnet og den unges 

perspektiv om medbestemmelsen i klasserummet. 

Vigtigt at huske elevinddragelsen, når der laves principper. 

 

Ledelsen finder EVA-rapporten og sender til skolebestyrelsen. 

 

Emnet ’Barnets og den unges perspektiv’ er et emne, der sættes 

mere på dagsordenen på skolen i det kommende skoleår. 

 

Emnet skal genbesøges i SB i starten af næste skoleår, når 

resultatet for trivselsmålingen foreligger. Elevrådet kan fint 

inddrages i dette arbejde.  

 

2. Elevrådet.  

 

Nyt fra elevrådet. 

 

Der er ikke nyt fra elevrådet. 



3. Elevrådet mere på banen. 

 

Med udgangspunkt i sidste mødes 

temadrøftelse omkring dette, drøftes og 

besluttes hvilke tiltag, der forsøges 

afprøvet i det kommende skoleår i forhold 

til elevrådets arbejde. 

 

Bilag: 

Se referat 230321 Temadrøftelse 

Én fra skolebestyrelsen skal knyttes til elevrådet som fast 

kontaktperson og dermed være med til at klæde dem bedre på til 

deltagelse i møderne og forberede dagsordenen. 

De konkrete opgaver i elevrådet.  

Et velkomstbrev til elevrådet. 

 

Spørge elevrådet om de gerne have besøg af Skolebestyrelsen 

på deres møder? 

 

Anja og Lillian laver et brev til elevrådet.  

 

4. Principper revision 

 

Lejrskoleprincip udkast til ændring 

gennemgås, drøftes og sendes derefter til 

høring hos medarbejderne. 

 

 

Bilag:  

Lejrskoleprincip rev udkast 

 

 

Princippet ændres til ’Princip om ture ud af huset’  

Princippet blev tilrettet på mødet og skal til høring hos 

medarbejderne. 

 

Skal vi have et princip for åben skole? 

 

 

5. Trafikken omkring Snejbjerg Skole. 

 

Med udgangspunkt i sidste mødes 

drøftelser giver trafikudvalget en 

tilbagemelding på situationen. 

 

 

Udvalget bestående af repræsentant fra Borgerforeningen, 

skolens færdselskontaktlærer og de tre medlemmer fra SB har 

mødtes for at drøfte situationen. 

Henvendelse/rykker fra Borgerforeningen og fra skolen på de 

ting, der er blevet lovet.  

Dernæst har der været et trafikmøde med Politiet og Vej og 

Trafik for at besigtige trafikken på Nørretanderupvej. 

Forskellige tiltag sættes i gang. Vi afventer tilbagemelding for 

det videre forløb. 

 

Udvalget skal til næste SB komme med forslag til hvordan 

skolebestyrelsen kan bidrage til at hjælpe med at højne trafikken 

på skolens område.  

 

 

6. Skoleårets planlægning 

 

 

Skolen har lavet en klasselærer- og teampåsætning som 

forberedelse til det kommende skoleårs planlægning. I løbet af 

de næste uger laves fagfordelingen. 

Det er endnu ikke afklaret, om der skal ansættes medarbejdere.  

 



7. Referat, opfølgning fra sidste møde, 

siden sidst, orientering og meddelelser. 

 

- Økonomi Snejbjerg Skole og SFO  

- Coronasituationen 

- Personalenyt 

- Nyt fra SFO 

- Kommunikationsudvalget 

 

 

Økonomioversigterne er sendt ud.  

 

Coronasituationen. Yderligere genåbning fra denne uge med 

mulighed for udeundervisning i de uger, man ikke er fysisk i 

skole. På Snejbjerg Skole planlægges med én udedag pr. klasse. 

Der er ved at være en vis metaltræthed hos medarbejderne 

overfor flere ændringer. 

 

Personalenyt. Mandag d. 19/4 startede Rikke Velsboe, der er ny 

ordblindevejleder på Snejbjerg Skole. 

 

Nyt fra SFO. 1/6 overtager SFO’en førskolebørnene og har lejet 

medarbejdere fra Hulen ind til dette arbejde.  

 

Kommunikationsudvalget arbejder videre og har et oplæg med 

til næste SB-møde. 

8. Eventuelt. 

 

Punkt til næste møde: mail fra Stefan om elevfordeling 

Hvordan bliver vi bedre til at holde tiden til SB-møderne? 

Forslag om at sætte tid på punkterne og blive bedre til at få 

punkterne rundet af. 

9. Næste møde. 

 

 Torsdag d. 20. maj 2021 kl. 18.30-21.00 

 

 


